
B U T L L B T Í  D E L  S I N D I C A T  D E  M E T G E S  D E  C A T A L U N Y A  149

vestits deis metges i personal, queviures i vins 
de Residéncia i documents i papers d’algunes 
Seccions.

Totes les agrupacions del Casal aixecaren llur 
respectiu inventari per tal de presentar-lo a 
Pautoritat.

Per la tarda del mateix diumenge es presen
taren agents de Pautoritat, els quals exposaren 
la conveniéncia de que restes un destacament 
al Casal en evitació de que els fets esmentats 
es reproduissin i és des de llavors que tenim 
instai lats al nostre edifici uns guardi es d’ As- 
salt els quals presten servei de vigilancia i cus
tòdia.

Esmenta a més, el Dr. Trias, que el dissabte 
dia 19 a les 7 de la tarda, convoca una reunió 
amb els representants del Collegi Oficial de- 
Metges, Acadèmia i Laboratori de Ciències Mè- 
diques de Catalunya, Oficines Mancomunades, 
companys del Patronat del Casal i els com- 
panys Consellers de Barcelona, amb els quals 
s* acor dà fer les gestions necessàries per tal de 
continuar la guàrdia que actualmeut es^à ins- 
tal lada a la casa, sufragant les despeses que 
aquest servei ocasioni proporcionalment a la 
importànda de cada entitat i Secció.

Després d’unes intervencions deis doctors Ca
bré, Nart, Sastre i la Presidència, després d’exa- 
minar el dossier on hi ha arxivats tots els an- 
tecedents deis fets apuntats, junt atnb uncs 
fotografíes que s’obtingueren de Pestat en que 
quedaren les habitaeions violentades, els reunits 
aproven les gestions efectuades i totes les ac- 
tuacions deis companys per trobar-les ajustades 
al restabliment de la normalitat que tots de
si tj en.

El Dr. Cabré, a més, proposa al Coliseli s'in- 
demnitzi al personal de les pérdues sofertes en 
llurs vestuaris i efectes, puix que s’lia de teñir 
en compte la seva situado especial.

El Coliseli aprova la proposició del Sr. Se
cretan, tant més quan el personal, segons ma. 
nifestacions que aquí s’han fet, ha complert amb 
llur deure i no te altra residéncia o h abitaci ó 
que el nostre Casal.

Celebrado de V Assemblea General de Delegats. 
El Dr. Cabré, fa avinent que per la segona 
quinzena del mes de juliol de l ’any passat, 
s’havia de celebrar PAssemblea General de De- 
legats, la qual, pels motius dolorosos que tots 
sabem, 110 pogué efectuar-se. Avui que el Coli
seli està reunit sota la presidència del Sr. Co- 
rnissari-Delegat de la Generalitat, creu que cal- 
dria tractar si s’ acorda intentar o 110 celebrar-la.

El Sr. President manifesta que ja es va trac
tar de l’Assemblea del Col legi pel mes d’oc-

tubre o novembre i es va acordar aj ornar la 
qüestió per tres mesos o niés, fins que les cir- 
cumstáncies fossin més favorables, tais com fa- 
cilitats de comunicacions, ordre públic asse* 
gurat, etc.

Til Dr. Abelló creu que, de celebrar-se PAssem- 
blea, no cal pensar amb data més propera que 
per Poctubre.

El Dr. Cabré fa notar que, naturalment, pen
sar en fer-Ia en el temps reglamentan, o sigui 
pal mes de juny proxim, és materialment im
possible, dones cal anar abatís a la reorganitza- 
ció absoluta de la nostra Corporació damunt 
la quai pesa, a més, un acord d’inhibició de 
funcions sindicáis. A més, abans cal celebrar 
reunions per a les Assemblees de les Seccions 
Mutual, Caixa de Previsió i Crédit i Cooperati
va de Consum i els companys d’elles han de 
donar la seva opinió.

La Presidencia proposa que es concreti la dis- 
cussió a dos extrems : I,a conveniéncia o 110 de 
celebrar PAssemblea i lespossibilitats de la data.

Després d’un canvi dJimpressions entre els 
reunits i d’unes intervencions deis doctors Nart, 
Abelló i Trias, s’acorda portar Passumpte a la 
sesssió del Conseil del mes vinent, per tal de 
veure si es va consolidant la normalitat actual.

El Dr. Brossa pren la paraula per a recordar 
ais companys que per acord del Conseil del 
CoHcgi Oficial i a petició deis companys titu
lar s, hom va presentar un escrit contra un re- 
curs pendent al Tribunal de Cassació de Cata
lunya. Aquest escrit présentât com s’ha dit peí 
manifestant, per la seva qualitat de Président 
del Col-legi, si no es ratifica en temps hábil, 
prácticament queda anul lat. Es aquest el motiu 
de portar aquest assumpte a la consideració del 
Conseil d’aviii, per tal que aquest es pronunciï 
si hom creu o no oportú fer aquella ratificació, 
puix que el manifestant 110 obra en aquest as
sumpte per sí, sino per Delegado del Col-legi.

El Dr. Garcia creu que és un afer purament 
de Titulars, fent menció que la gestió del doc
tor Brossa, en presentar Tescrit de que es tracta, 
fou a instàncies de PAssoeiació de Titulars i 
aixi estima que sols aquesta ha de donar el seu 
criteri i marcar el eami a seguir.

El Dr. Abelló diu que aquesta orientado Plia 
de marcar també el Sr. Comissari-Delegat de 
la Generalitat, que en aquests moments és qui 
té la responsabilitat final. Es manifesta parti- 
dari, enprincipi, de ratificar el document, perô 
estima que és el Sr. Comissari el que ha de dir 
P última paraula.

El Dr. Brossa rectifica, abundant eu el cri
teri dêl Dr. Abelló i és per aixô que avui ho


